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Abstract (en)
Proceeding from the inadequacies which occur during the alignment of the heald frame (21) in looms with individual frame guidance in the course
of a frame change, there has been provided a device which is bound or not bound to the loom and which consists of a carrier element (14) having
prepositioning elements (12) which are arranged over its length in a manner co-ordinated with the division of the heald-frame guides and which can
be brought into engagement with each heald frame, at least one of the frame guides (1, 2) being connected to means which cause them to advance
to the prepositioned heald frames. <IMAGE>

Abstract (de)
Ausgehend von den Unzulänglichkeiten die beim Ausrichten der Webschäfte (21) in Webmaschinen mit Einzelschaftführung im Rahmen
eines Schaftwechsels auftreten, wurde eine maschinengebundene oder maschinenungebundene Vorrichtung geschaffen, welche aus einem
Trägerelement (14) besteht, das über seine Länge auf die Teilung der Webschaftführungen abgestimmt angeordnete Vorpositionierelemente (12)
aufweist, die mit jedem Webschaft in Eingriff bringbar sind und wobei wenigstens eine der Schaftführungen (1,2) mit Mitteln in Verbindung steht, die
ihre Zustellung auf die vorpositionierten Webschäfte bewirken. <IMAGE>
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